
Notater – informasjonsmøte ny friluftsøy 02.05.2017 

Ca. 15 personer.  

Kjell innledet. 

Johan Steffensen: 

- Den som får landfeste blir grunneier til en øy.  

- 3 mill. kubikk.  

- Problemer med å fange plast dypere enn 35 meter.  

Grethe Løvald: 

Hvor mange representanter fra beboere: 3 stykker fra Rolfsbukta, én fra hagebyen. 

Fornebubanen kan tidligst starte 2021.  

Kjell Lønne: 

Størrelse på øya over havflata: 4–5 fotballbaner. 

 

Spørsmål/kommentarer fra salen: 

1. 

- Langmannsholmen, sjøfuglreservat. To nye øyer kloss inntil sjøfuglreservat går ikke. 

Etablering av øya bør heller ligge ved Svartebukta. Sønnavind vil gjøre at folk ikke vil 

oppholde seg.  

- Ødelegger strandsonen. 

2.  

- Positiv med øy, da får man sol lengre om ettermiddagen. Sønnavind har ikke vært noe 

problem i området.  

3.  

- Hvor mange kubikkmeter? Svar: Inntil 3 mill. kubikkmeter. Første fase av E18 og 

Fornebubanen. Kan åpne for at andre prosjekter kan deponere hvis prosjektene skjer på 

samme tid.  

4. 

- Når blir lokaliseringen bestemt? Ingenting er bestemt før planen ev. er vedtatt.  

5. 

- Hvor lang anleggsfase? Svar: Én deponeringsomgang. Begrenset tidsvindu som mulig. Ca. 4 år 

byggefase. Utdriving av tunnel 2–3 år.  

6. 



- Alternative kjøreruter, hvor? Alternativ på nedsiden av Statoil bør ikke velges. Heller Telenor 

og Aker.   

7. 

- Hvor mange lastebiler per dag? 30 biler i timen hver dag. Bør holde seg. Muligens 

transportbånd i stedet for lastebiler.  

8. 

- Pynter saken med friluftsformål. Primært behov er å bli kvitt masser. Kunstig øy er en 

forringelse. Belastning i anleggsfasen. Må begrense ulempene. Hvorfor ikke bygge et 

passende fjell på Fornebulandet? Svar: Nei. Fornebulandskapet er satt.  

9. 

- Kan dette bli en friluftsøy? Forlengelse av naturen? Trenger noe mer urørt natur. Hvor åpent 

er innholdet av øya? Svar: Skal ikke være kjørbar øy. Naturlik øya, slik som Storøyodden. Ikke 

bebyggelse. Utgangspunktet skal være natur. Avtalen med Miljødirektoratet og Bærum 

kommune sier at det skal være friluftsøy. 

10. 

- Hvor stort slingringsmonn? Grensen mellom offentlig og privat eiendom går litt nord for 

Lagmannsholmen. 

- Par kilometer med ny strandlinje.  

11. 

- Illustrasjon av øyene er bare forslag. Det kan være andre alternativ til utforming.  

12. 

- Foreslår to øyer, slik som tegning til høyre. Støtter illustrasjon med feste ved badehus. 

Alternativ til venstre er uheldig med tanke på fugleliv og geologiske forekomster. Salen 

foretrekker øya i alternativ til høyre.  

13.  

- Mikroplast blir ikke fanget opp og sprengningsplast er umulig å samle opp.  

14.  

- Hva med mer medvirkning? Svar: Det blir flere anledning. Møte før kommunen ferdigstiller 

planforslaget.  

 


